

POLISTAR★

POLIDRY Poliergranulat
Polishing Granulate

POLIERGRANULAT AUS GESCHROTETEM MAIS FÜR BESTECKPOLIERMASCHINEN

thermisch sterilisiert | entstaubt

Um ein einwandfreies und hygienisches Polierresultat zu gewährleisten, muss das Poliergranulat in regelmäßigen Intervallen von 6 bis 8 Wochen gewechselt werden.

Vorgangsweise Granulatwechsel:

Gebrauchtes Poliergranulat laut Bedienungsanleitung aus der Maschine entfernen. POLIDRY ist ein reines Naturprodukt aus geschrotetem Mais und kann über den Biomüll entsorgt werden. POLIDRY ist 100% biologisch abbaubar und kompostierbar. Rüttelbehälter der Maschine mit Policlean Reinigungslösung (Artikelnummer 20 8ZB 00002) einsprühen und mit Reinigungspapier gründlich reinigen. Neues Poliergranulat aus dem Kübel in die Besteckpoliermaschine schütten. Gerät wie gewohnt bedienen.

Granulatmenge POLISTAR 3000: ca. 4 kg

Granulatmenge POLISTAR 8000: ca. 6 kg

Füllgewicht je Eimer: ca. 6 kg

Untersuchungszahl: 002261 / 2003

Artikelnummer: 20 8ZB 00001

CORN-BASED POLISHING GRANULATE FOR CUTLERY POLISHING MACHINES

thermal sterilised | dust reduced

In order to ensure perfect and hygienic polishing results, the polishing granulate must be replaced in intervals of 6 to 8 weeks.

Mode of granulate replacement:

Remove used polishing granulate from the machine according to the operation manual. POLIDRY is a pure natural corn-based granulate and can be dumped in your organic waste container. POLIDRY is 100% biodegradable and compostable. The entire vibration tub must be thoroughly sprayed with Policlean detergent (article number 20 8ZB 00002) and thoroughly wipe with paper towel. Refill machine with new polishing granulate. Restart machine as usual.

Granulate quantity POLISTAR 3000: approx. 4 kg

Granulate quantity POLISTAR 8000: approx. 6 kg

Filling weight per bucket: ca. 6 kg

Check number: 002261 / 2003

Article number: 20 8ZB 00001

LUGAMA
www.lugama.at